
Jeg står i butik og sælger disse produkter, og kunderne kommer tilbage med Gode resultater. Vi 

sælger ikke til unge , medmindre forældrene er med og giver deres tilladelse. 

Dette er en god måde at holde op med at ryge, da de stille og roligt kan trappe ned i nikotin og til 

sidst, helt undvære det og holde helt op.  

Vi har KOLparienter, der har det bedre, efter at de damper. Mange læger, min fars egen, anbefaler 

ecigaretterne.  

Hvorfor skal det forbydes? Fordi medicinal- og tobaksindustrien IKKE tjener penge her.  

Måske politikerne skulle lytte til damerne,der benytter disse ting og ikke de 2 nævnte industrier.  
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